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- Peníze 
o Odměny 

 Moc vám děkuji za trpělivost, s jakou jste snášeli nulové odměny od září. Náš rozpočet se 
holt v roce 2018 vyvinul tak, že jsme na žádné odměny neměli. 

 Já ale o všech Vašich pracovních výsledcích vím, vedu je v patrnosti a v roce 2019 vám 
budu odměny dávat v rámci možností zpětně. 

 V lednu dostaneme ještě výplatu za prosinec, tedy LOŇSKOU. V únoru už dostaneme 
výplatu za rok 2019, budu se tedy už do této výplaty snažit nějaké odměny dát, budu ale 
opatrný – alespoň do té chvíle, než přijde rozpočet na rok 2019 z krajského úřadu. Když 
totiž nebudeme opatrní, mohli bychom řešit podobný problém znovu v září 2019. 

 Jakmile přijde rozpočet, budu schopný odměny rozpočítat a vše vyplatit zpětně. 
 Kdyby měl kdokoli dojem, že ho odbývám a že jsem mu nedal, co si zaslouží, ať si řekne. 

Bude-li to oprávněné a bude-li to v silách našeho rozpočtu, určitě mu vyhovím. 
o Zvýšení platu 

 Ať je to jak chce, od 1. ledna 2019 jsme všichni dostali přidáno, a ne málo – takže 
v lednové výplatě peníze navíc opravdu pocítíme.  

 S tím ale souvisí už zmíněná opatrnost. Mělo by to být totiž tak, že nám do školy přijde 
skutečně víc peněz. Ale jsem trochu obezřetný, aby to nebylo tak, jako v minulosti už 
několikrát – totiž že nám zvýšili tabulkové platy, ale peněz přišlo stejně. Pokud by se to 
nedejbože stalo, museli bychom peníze na tarifní platy vzít z těch odměn. Ale já 
předpokládám, že to tak nebude – jistotu budeme mít, až přijde ten rozpočet.  

o Odměny od roku 2019 
 Odměny jsou celkem malé, občas vám dám aspoň 500,-, kterou po zdanění ve výplatě ani 

nepoznáte. 
 Budeme rozdávat odměny dvakrát ročně – v červnu a v prosinci, aby se peníze nastřádaly 

a vy jste to na výplatě vůbec poznali. 

 Poznámka – musíme to vypočítat opravdu dobře, protože velká odměna v červnu 
se vám pak promítne do výplat za červenec a srpen, kdy čerpáte dovolenou. 
Takovou odměnu byste pak dostali v podstatě dvakrát. Opticky tedy dostanete 
odměny poněkud menší, ale tím, že se to promítne do července a srpna, se to 
vyrovná. Jinými slovy – propočítali bychom to tak, abyste dostali to, co vám 
náleží rozprostřené do třech měsíců.  

o Peníze na interaktivní projektory 
 Tohle je malý husarský kousek. 
 Dostali jsme peníze od krajského úřadu na pořízení dvou interaktivních projektorů – 

s tím, že máme velkou spoluúčast. Ale když vám někdo nařídí, že máte utratit 50.000,- a 
za odměnu vám dá dalších 100.000,-, neber to! 

 Projektory budou v učebně Nauky o hudbě a spodní učebně výtvarného oboru. 
 Je to dost drahé zařízení na to, aby to viselo jen tak bez užitku. Proto počítejte, prosím, 

se školením, jak zařízení používat. 
o Podal jsem projekt Nadace ČEZ 

 Zažádal jsem o 

 jevištní techniku do LDO 



 ozvučení orchestru, abychom byli nezávislí a mohli zkoušet ZUŠKABAND odděleně 
od ostatních 

 Projekt předpokládá společné představení LDO a HO v červnu. To ale stejně dělat 
budeme na janovickém zámku. Pokud nám peníze schválí, budeme muset udělat ČEZu 
nějakou propagaci. 

o Peníze ze Šablon 
 Prozatím není nic schválené. Já ale se šablonami napevno počítám – tak, jak jsme 

domluvení, tedy od 1. února. Jsem ve spojení s MŠMT, snad se to stihne. 
 Je tu ještě jedno nebezpečí, na které vás chci upozornit. Podle zkušeností s MŠMT se 

může stát, že projekt nám bude schválený, ale peníze přijdou až třeba za půl roku. Pokud 
se to snad stane, budeme se muset domluvit na nějakém řešení. 

 V každém případě počítejte s mimořádnou poradou, kde budeme řešit jenom Šablony. 
Teď bychom to nestihli a stejně není zatím nic schválené. 

- Šablony s MŠ Rýmařov 
o My to můžeme brát jako nábor nových dětí. 
o 6 schůzek s Šárkou Lupečkovou ve VO 

 Šárka si to zorganizuje sama 
o 6 schůzek s hudebníky 

 My to máme zorganizovat pro HO 
 Na sále 
 Přijde asi 25 dětí 
 Nejlépe od 9 hodin - nejlépe do 10 hodin 
 Máme si říct, kdy přesně a dát vědět - vždycky by to měl být stejný den v týdnu 
 Program 

 Představení nástrojů 

 Mělo by to být aktivní, aby si děti do všeho praštily, či foukly. 

 Měly by odejít s nějakou písničkou, co se naučily 
 Může to být pokaždé někdo jiný 

 Uzavřou s ním DPP na 500,- 
 První setkání má na starosti Martina Mácová. 

- Jak je to se stěhováním do jiné budovy 
o Teď je situace takováto: 

 Záměr najít vhodnější budovu pro ZUŠ, kterou bychom z dotací zrekonstruovali, by se 
měl dostat do programového prohlášení koalice nového zastupitelstva města. 

 Konsekventně s tím jsem přes MAS (místní akční skupina) dal do MAP (místní akční plán) 
zanést dva záměry – buď stěhování do jiné, zrekonstruované budovy, nebo důkladná 
rekonstrukce stávajících budov včetně adaptace půdních prostor na Čapkově. 

 Volali mi ale z KÚ a řekli mi, že si mám vybrat. Tento výběr ale já v tuto chvíli 
neprovedu, protože nevím, jak dopadne to programové prohlášení a jestli se tím 
pádem dostane náš záměr do ID města. Navíc mi sdělili, že vhodný dotační titul 
pro tento záměr v současné chvíli není. 

 Proto jsme se rozhodli na doporučení KÚ v tuto chvíli do MAPu nic nedávat a počkat půl 
roku, jak se situace vyvrbí – situace s dotačními tituly, situace s ID a programovým 
prohlášením. Pak jsme rozhodnutí MAP aktualizovat. 

 Dobrá zpráva ale je, že se konečně o věci mluví i na městě i na KÚ. Bez toho by se nic 
neudělalo. 

 Do důchodu mám 12 let, snad to stihneme.  
- Hlasování o školní matrice 



o Z vašich minimálních reakcí na školení Klasifikace Kamila Trávníčka předpokládám, že chcete 
zůstat u iZUŠ. Už jsem podepsal smlouvu na rok 2019. 

- Mailové adresy 
o Už jsem vás informoval o tom, že musíme zaregistrovat mailové adresy na Office 365. Chtěl jsem 

to udělat, ale zjistil jsem, že je to nad moje síly. Musím povolat pana Smelíka, ať to udělá on. Až 
to udělá, dám vám vědět přes iZUŠ a přes vaše soukromé adresy – služební adresy budou 
fungovat jinde a vy se na ně tedy dostanete, až vám vysvětlím kde. 

- Nový projekt KA229 
o Byl jsem v Irsku na kontaktním semináři. Sjeli se tam zájemci o spolupráce ze škol z celé Evropy 

s tím, že jsme doufali najít partnery pro nějaký projekt, o jehož podporu požádáme. Já jsem pro 
nás našel partnery tři. 

o My, Švédsko - Karlstad, Irsko - Coolock, North Dublin, Německo – Guetzkow 
o Téma projektu je výhradně umění – na konci i v průběhu projektu by mělo vzniknout nějaké 

finální umělecké představení – výstava, tanec, drama, koncert. 
o My jsme v pozici partnera, koordinátora budou dělat Irové. 
o Pokud nám to vyjde, budeme moci od dalšího školního roku dva roky jezdit s dětmi do Švédska, 

Německa a Irska. 
o Teď se po vás vůbec nic nechce, všechno je to na mně. Já se budu zabývat žádostí, pojedu kvůli 

tomu na školení. 
o Co ale potřebu teď je rozhodnutí, jak se k projektu postavíme – kolik dětí budeme na jednotlivé 

výjezdy brát? Budou to ti stejní, nebo vezmeme pokaždé někoho jiného? 
- Profesní portfolia 

o Kvalita je různá, ale tu teď neřešíme, hotový produkt má být do března. 
o Pište to do připravených šablon! 
o Kdo má problémy s dodržením termínů? 

 Hradilová – nedodala nic od listopadu, v říjnu dodala, ale ne do připravené šablony. 
 Paní učitelka tento nedostatek nijak nekomentovala a rozhodně ho nesla dobře. 

o Kolegové, pokyny jsou jasné a hlavně závazné. Pokud máte problém s dodržením termínů, stačí 
říct. Pokud vím o vašem problému, jsem v pohodě, ale pokud mi nic nedodáte a ani nic 
neřeknete, jsem logicky naštvaný. 

- Jak to uděláme s hudební akademií pro seniory? 
o Úvazek se pokusíme rozdělit mezi Karla Cvrka, Janu Sedláčkovou, Zdeňku Rýdlovou 

- Školení 
o Zítra je školení k metodě CLIL. 
o Snažím se zajistit psychologa Svobodu, ale ten je výrazně nespolehlivý. Jsem schopný ale zajistit 

na doporučení ze ZUŠ Zlín psychologa jiného (MUDr., PhDr. Miroslav Orel, Ph.D.). Nabízí 
seminář na témata Syndrom vyhoření, Komunikace, Inkluze … 

o Uděláme školení používání interaktivní tabule 
 Pro začátečníky – jak tabuli zapnout, jak ji používat, vyhledávání a používání DUMů … 
 Pro pokročilé – Moodle, PowerPoint prezentace … 

o Domluvím školení první pomoci. Minulé bylo skvělé a mně už se vykouřilo z hlavy. 
o Očekávejte školení ke GDPR 

 Jsem domluvený s Jiřím Františákem z MěÚ, termín vám sdělím. 
- Některé termíny 

o Pololetní prázdniny jsou v pátek 1. 2. 
o Jarní prázdniny jsou 4. - 8. 3. 2019  
o ZUŠ Open je 31. 5. – 1. 6. 
o Termín projektu v Janovicích – 8. června 2019  
o Festival souborů 



 13. 3. 2019 

 ZUŠKABAND 
 16. 3. 2019 

 Vox montana 
 20. 3. 2019 

 Rocková kapela 
 27. 3. 2019 

 Soubor populární hudby, Rytmický soubor, Chaotics, Soubor staré hudby 
o Koncert sólistů 

 Konec dubna 
 
 

- ředitelské pochvaly 
o Jména a zdůvodnění mi pošlete do pátku 18. 1. 2019 

- VYSVĚDČENÍ 
o v pololetí vydáváme klasický VÝPIS Z VYSVĚDČENÍ 
o budeme ho opět zapisovat do iZUŠ 
o my, kteří učíme v HO nějakou komořinu, orchestr či Nauku o hudbě, zapíšeme známky do iZUŠ 

do středy 16. 1. 
o musí být dopsané třídní knihy, aby se vyplnily i zameškané hodiny 
o Všichni pak zapíší známky do iZUŠ do pátku 18. 1. 
o Lenka Janoušková vše zkontroluje, vynadá do bezvědomí těm, kteří to neudělali a v pondělí  

21. 1. 2018 nahlásí Marii Šormové, že je to opravdu hotové a ona vytiskne vysvědčení. 
o Až budou vysvědčení vytisknutá, můžete je rozdávat dětem. 

 Rozdávejte je tak, aby všichni měli vysvědčení v rukou nejpozději ve čtvrtek 31. 1. 
- Tablo absolventů 

o Šárka Lupečková 
- módní přehlídka VO se vloni královsky povedla, nezopakujeme ji? 
- další porady 

o mimořádná porada k Šablonám – ještě nevíme kdy 
o 3. 4. 2018 v 10 – normální porada 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


